
Verslag van de openbare vergadering van de raadscommissie van de gemeente Hillegom,
gehouden op 7 september 2023

_______________________________________________________________________________

Aanwezig:
Voorzitter: C.H. Langeveld,
Leden: I.B. Buijck (VVD), N.J.M. Duwel (D66), J. Grimbergen (BBH), H. de Hoog 

(GroenLinks), R.H. Janssen (Bloeiend Hillegom), B.H. Meijer (GroenLinks), J.S. 
Nederpelt (BBH), J.A. Ringelberg (VVD), M. Roelofs (BBH), G. Schenk (HvH), K.W. 
Scholtens (Bloeiend Hillegom), R.I. Semrek (D66) en J. Zwaan (CDA)

Commissiegriffier: G. van Dooren, 

College: C.J. Hoekstra, M.A. Dijkshoorn, A. de Jong en J.A. van Rijn 

Insprekers: De heer B. de Jong (initiatiefnemer burgerinitiatief HLT naar Co2 neutraal)

Afwezig: A. van Erk.

1. Opening
De voorzitter opent de raadscommissievergadering om 19.30 uur. 

2. Vaststellen van de agenda
De heer Meijer stelt voor de tussenrapportage van de agenda af te voeren. Dit voorstel 
wordt niet gesteund. De raadscommissie stelt de agenda ongewijzigd vast.

3. Spreekgelegenheid ten behoeve van het publiek
De heer De Jong spreekt in over agendapunt 7, Burgerinitiatief CO2 prestatieladder. 

4. Vragenkwartier
 Mevrouw Scholtens stelt vragen over het beheer van de openbare ruimte. 

Deze vragen worden beantwoord door wethouder Dijkshoorn.
 De heer Buijck stelt vragen over de inzameling van gescheiden afval (PMD).

Deze vragen worden beantwoord door wethouder Dijkshoorn.
 Mevr. De Hoog stelt vragen over de versobering van de dienstverlening Trein per 

december 2023 en inzet op concessie busvervoer. 
De vragen worden beantwoord door wethouder Dijkshoorn.

Toezeggingen:
 Dijkshoorn zegt toe schriftelijk te reageren op de inhoud van het rapport van Locov over 

de aangepaste trein dienstregeling richting Hillegom.  

5. Schriftelijke vragen
 De fractie van Hart voor Hillegom heeft schriftelijke vragen gesteld inzake Onderzoek BDO 

naar aanleiding financiële situatie ouderenzorg. De beantwoordingstermijn loopt tot 5 
oktober. 

6. Korte mededelingen uit college en samenwerkingsverbanden
 De heer Langeveld doet als AB-lid van Holland Rijnland een mededeling over het 

aanstaande regiocongres op 20 september 2023. Dit regiocongres heeft als onderwerp 
de regionale investeringsagenda (RIA).
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Onderwerpen ter advisering (bespreekstukken)

7. Burgerinitiatief CO2 prestatieladder
Na de bespreking adviseren de fracties als volgt: 
 De fracties van Hart voor Hillegom, Bloeiend Hillegom, de VVD, de BBH en het CDA 

adviseren om dit raadsvoorstel te agenderen als hamerstuk. 
 De fracties van GroenLinks en D66 adviseren om dit raadsvoorstel te agenderen als 

bespreekstuk. Als bespreekpunt noemen zij de inzet van de ambtelijke capaciteit en de 
besluitvorming in de raden van Lisse en Teylingen. 

Conclusie:
De raadscommissie adviseert het voorstel te agenderen als bespreekstuk voor de raad van 
21 september 2023.

8. Tussenrapportage 2023
Na de bespreking adviseren de fracties als volgt: 
 De fracties van Hart voor Hillegom, Bloeiend Hillegom, D66, de BBH en het CDA 

adviseren om dit raadsvoorstel te agenderen als hamerstuk. 
 De fracties van de VVD en GroenLinks adviseren om dit raadsvoorstel te agenderen als 

bespreekstuk. Als bespreekpunt noemen zij de gecorrigeerde tabellen en het grote 
belang van de tussenrapportage. 

Conclusie:
 De raadscommissie adviseert het voorstel te agenderen als bespreekstuk voor de raad van 

21 september 2023.

Toezegging: 
 Wethouder De Jong zegt toe een gewijzigde tussenrapportage te delen met de raad voor de 

raadsvergadering van 21 september. 
 Wethouder De Jong zegt toe de kosten die nu vallen onder de post “overhead” specifieker op 

te nemen in de begroting van 2024. 

Onderwerpen ter advisering (hamerstukken)

9. Vaststelling Paraplubestemmingsplan ‘Bedrijventerreinen en flitsbezorgdiensten’
De raadscommissie adviseert unaniem het voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raad
van 21 september. 

10. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21:17 uur. 

Aldus vastgesteld in de raadsvergadering van 12 oktober 2023.

Mevr. drs. Y.P.A. Hermans Dhr. A. van Erk 
griffier voorzitter
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